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Problemy i potrzeby Obór – burmistrz wysłuchał
mieszkańców
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Sołectwo Obory było kolejnym przystankiem na trasie cyklu spotkań
burmistrza Konstancina-Jeziorny z mieszkańcami. W czwartkowy wieczór
(10 kwietnia) do Przedszkola nr 3 „Kolorowe Kredki” przyszło ponad 50
osób, by porozmawiać z Michałem Wiśniewskim o najważniejszych dla nich
sprawach. Kolejne spotkanie odbędzie się 7 maja w Cieciszewie.

Cykl „Porozmawiajmy o waszej okolicy” to inicjatywa burmistrza Michała
Wiśniewskiego, mająca na celu bezpośredni dialog z mieszkańcami sołectw i osiedli
gminy Konstancin-Jeziorna. W czwartek (10 kwietnia) odbyło się trzecie spotkanie –
tym razem z mieszkańcami sołectwa Obory. 

Ważne tematy
Zebranie miało miejsce w Przedszkolu nr 3 „Kolorowe Kredki” i zgromadziło ponad
50 uczestników. W spotkaniu uczestniczyła również zastępczyni burmistrza, Agata
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Wilczek. Rozmowy z mieszkańcami przebiegały w atmosferze otwartości i
merytorycznego dialogu. Poruszono wiele istotnych spraw dotyczących sołectwa. Na
liście najważniejszych tematów znalazły się:

kwestie własności nieruchomości oraz możliwość wykupu udziałów od Szkoły
Głównej Gospodarstwa Wiejskiego w budynkach wielolokalowych;
wsparcie gminy w wymianie starych pieców, tzw. kopciuchów, na ekologiczne
źródła ciepła – od 18 kwietnia br. na modernizację ogrzewania będzie można
otrzymać nawet 22 tys. zł;
potrzeba remontu, budowy lub przebudowy dróg gminnych w Oborach;
propozycje zmian w kursowaniu linii L15, dowożącej dzieci do szkoły w
Słomczynie;
konieczność poprawy oświetlenia w rejonie przystanku autobusowym Pałac-
Obory.

Wszystkie zgłoszone postulaty i sugestie zostały starannie zanotowane. – Bardzo
dziękuję wszystkim mieszkańcom Obór za obecność i aktywny udział w spotkaniu –
podkreśla Michał Wiśniewski. – Wszystkie uwagi, pytania i pomysły są dla mnie
niezwykle cenne i pomagają lepiej odpowiadać na realne potrzeby mieszkańców.
Takie rozmowy mają ogromną wartość.

Następne spotkania
Kolejne spotkanie odbędzie 7 maja 2025 r. o godz. 18.00 w Cieciszewie. Do
domu ludowego zapraszamy mieszkańców sołectw Piaski, Cieciszew i
Dębówka. Maraton zebrań potrwa do 7 listopada 2025 r. Oto szczegółowy
terminarz kolejnych zebrań:

14 maja 2025 r., godz. 18.00 – osiedla Grapa (miejsce: willa Gryf, ul. Jana
Sobieskiego 13);
29 maja 2025 r., godz. 18.00 – sołectwo Czarnów (miejsce: Plac zabaw w
Czarnowie);
26 czerwca 2025 r., godz. 18.00 – sołectwa Habdzin, Opacz i Ciszyca
(miejsce: Dom Ludowy w Opaczy);
16 września 2025 r., godz. 18.00 – sołectwa Łęg, Czernidła i Gassy
(miejsce: Dom Ludowy w Czernidłach);



24 września 2025 r., godz. 18.00 – osiedle Mirków (miejsce: Klub Senior+,
ul. Anny Walentynowicz 24);
7 października 2025 r., godz. 17.00 – sołectwo Kawęczyn (miejsce: Dom
Sołecki w Kawęczynie);
7 października 2025 r., godz. 18.15 – sołectwo Turowice (miejsce: Dom
Sołecki w Kawęczynie);
21 października 2025 r., godz. 18.00 – sołectwo Kierszek (miejsce: Urząd
Miasta i Gminy Konstancin-Jeziorna, ul. Piaseczyńska 77);
30 października 2025 r., godz. 18.00 – sołectwa Parcela i Słomczyn
(miejsce: Dom Ludowy w Słomczynie);
7 listopada 2025 r., godz. 18.00 – sołectwo Bielawa (miejsce: Świetlica
wiejska OSP Bielawa).
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